

IN FAITH WHEREOF the undersigned have affixed their signatures to this Protocol.

DONE at Geneva, the thirteenth day of July, one thousand nine hundred and thirty-one, in a single copy, which will remain deposited in the archives of the Secretariat of the League of Nations; certified true copies will be transmitted to all Members of the League of Nations and to all non-member States represented at the Conference.

EN FOI DE QUOI les soussignés ont apposé leur signature au bas du présent protocole.

FAIT à Genève, le treize juillet mil neuf cent trente et un, en simple expédition qui sera déposée dans les archives du Secrétariat de la Société des Nations; copie conforme en sera transmise à tous les Membres de la Société des Nations et à tous les Etats non membres représentés à la Conférence.

GERMANY

Freiherr VON RHEINBABEN

Dr. KAHLER

ALLEMAGNE

UNITED STATES OF AMERICA

John K. CALDWELL

Harry J. ANSLINGER

Walter Lewis TREADWAY

Sanborn YOUNG

ÉTATS-UNIS D'AMÉRIQUE

ARGENTINE REPUBLIC

Ad referendum

Fernando PEREZ

RÉPUBLIQUE ARGENTINE

AUSTRIA

E. PFLÜGL

Bruno SCHULTZ

AUTRICHE

BELGIUM

Dr. F. DE MYTTENAERE

BELGIQUE

BOLIVIA

M. CUELLAR

BOLIVIE

BRAZIL

Raul do RIO BRANCO

BRÉSIL

GREAT BRITAIN

AND NORTHERN IRELAND

and all parts of the British Empire which are not separate Members of the League of Nations.

GRANDE-BRETAGNE

ET IRLANDE DU NORD

ainsi que toutes parties de l'Empire britannique non Membres séparés de la Société des Nations.

Malcolm DELEVINGNE